
Ad 5)

Rekonstrukce by měla proběhnout v období letních prázdnin. Dosud není informace, zda byla zřizovateli

přidělena dotace (měla by být v prosinci). Zřizovatel má v rozpočtu vyčleněny 4 miliony na rekonstrukci.

Ad 6)

V MŠ jsou termostaty umístěny v kotelně. Nově by měly být umístěny uvnitř prostor školky a
zaměstnanci budou proškoleni k manipulaci s nimi. Je nutné používat temperování topení, aby se

nevynakládali zbytečné výdaje za plyn, Byl podán návrh na možnou výměnu kotle v ZŠ za kondenzační

kotel, který by zároveň byl využit ve školní kuchyni.

Ad 7)

Malování ve škole by mělo proběhnout během jarních prázdnin, pokud budou zajištěni řemeslníci. Návrh

vedení školy na zhotovitele je Mistr Štetečka.

Ad 8)

Zřizovatel navrhoval propagaci školy na webových stránkách. Možnost nafocení vybavení tříd a následně
jejich prezentace na webových stránkách. řídy jsou již nafoceny panem Brambůrkem. Další navrhovaná

možnost byla zřízení facebookových stránek školy. Zde se však naráží na problém s GDPR. Byl vznesen

návrh na možnou propagaci školy ve školách ve Vyskytné u Pelhřimova a Vyskytné, které jsou Sleté.

Ad 9)

Zřizovatel informoval o výši prostředků investovaných do vybavení školy za rok 2023 - 100.000,- Kč.

Z prostředků ušetřených v rámci rozpočtu zřizovatele byla nabídnuta možnost zakoupení nových židlí do

sborovny, případně mohou být prodiskutovány jiné návrhy,
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